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Abstract (en)
The rotating atomizer has a rotating shaft for the cup plate (4) to generate a spray stream at the surface to be coated, and at least one deflection
outflow (8,9) for deflection air forming the spray stream. An air supply line (18) within the housing (7), to deliver air to the deflection outflows, passes
at least partially axially through the bearing unit (19) of the drive turbine (5). The bearing unit has at least one deflection air outlet at its mantle
surface, linked by a drilling (23) to the deflection air outlet at the end side towards the cup plate.

Abstract (de)
Rotationszerstäuber für eine Beschichtung von Werkstücken, mit einer drehbaren Glockentellerwelle für einen Glockenteller (4) zur Abgabe eines
Sprühstrahls eines Beschichtungsmittels, mindestens einem Lenkluftauslass (8, 9) zur Abgabe von Lenkluft für eine Formung des Sprühstrahls,
einem Gehäuse (7) sowie mindestens einer in dem Gehäuse (7) angeordneten und in den Lenkluftauslass (8, 9) mündenden Lenkluftleitung
(18) zur Zuführung der Lenkluft. Es wird vorgeschlagen, dass die Lenkluftleitung (18) axial durch die Lagereinheit (19) der Antriebsturbine (5)
hindurchgeführt wird. <IMAGE>
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